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تهیه کننده سریال »حکم رشد« گفت: در 
طول فیلمبرداری سریال »حکم رشد« بارها 
و بارها برای مردم مزاحمت ایجاد شد، برخی از 
خیابان ها بسته شد تا یک لوکیشن فیلمبرداری 
شود این امر قطعا شرایط سختی را هم برای 
مردم فراهم می کند، لذا باید تاکید کرد که 
شرایط مناسب برای ساخت فیلم های پلیسی 
فراهم نیست. مهدی فرجی در مورد سریال 
»حکم رشد« افزود:  باید تاکید کنم ساخت 
سریال های  به  نسبت  پلیسی  سریال های 
آپارتمانی کاری سخت و دشوار است، اما با این 
حال ساخت اینگونه سریال ها را بیشتر دوست 
دارم. وی در همین راستا ادامه داد: من با تکیه 
بر تجربه خود متوجه شدم هنگامی که درام های 
پلیسی در کنار درام خانواده ها قرار می گیرد و 
تعریف می شود،  قصه های نو را پدید می آورد در 
عین حال به دل مخاطب هم می نشیند و برای او 
جذاب است. فرجی تاکیدکرد: مهم ترین بخش 
تولید یک سریال یا فیلم هنگامی است که 
بتوانیم کار را به نحوی تولید و به مخاطب ارائه 
کنیم که مخاطب با کاراکتر ها و شخصیت های 
آن اثر همذات پنداری کند و داستان را بخشی 
از رویدادها و اتفاقات جامعه خود ببیند. وی در 
مورد بازخورد سریال »حکم رشد« ابراز کرد: 
سریال »حکم رشد« با توجه به بازخورد هایی که 
در جامعه و در کوچه و خیابان داشت و سوالاتی 
که مخاطبان از من در مورد ادامه سریال 
می کردند نشان می داد که سریال به خوبی دیده 
و ارتباط لازم بین اثر و مخاطب برقرار شده و 

این مهم ترین بخش تولید یک اثر خواهد بود.
 مزاحمت برای مردم

این تهیه کننده به بررسی بخش های سریال 
»حکم رشد« پرداخت و افزود: سختی سریال 
به این علت بود که لوکیشن های بسیار زیادی 
داشت و طبیعتا جابه جاکردن ۱۲۰ نفر برای یک 
لوکیشن کاری بسیار سخت بود از سوی دیگر 
فضای امروز تهران و شهرستان ها برای اجرای 
چنین سریال هایی مناسب نیست، زیرا با بستن 
برخی از خیابان ها برای گرفتن یک لوکیشن 
باعث ایجاد مزاحمت برای بسیاری از افراد 
می شود، امری که در سریال »حکم رشد« بارها 
تکرار شد. فرجی به مشکلات ساخت سریال های 
خوب اشاره و ادامه داد: یکی از مشکلات عمده ما 

در ساخت فیلم و یا سریال ها عدم وجود فضای 
کافی و لوکیشن های مناسب است اگرچه 
ما شهرک غزالی و یا شهرک دفاع مقدس را 
داریم اما اینها کافی نیستند و باید برای ایجاد 
لوکیشن های مناسب توسط دست اندرکاران و 
سرمایه گذاران حرکت های مناسب شکل بگیرد. 
وی تصریح کرد: شکل گیری شهرک های بزرگی 
که بتواند لوکیشن های خوب را در اختیار عوامل 
تولید سریال ها و فیلم ها قرار دهد بسیار مهم 
است ایجاد چنین فضایی علاوه بر اینکه شرایط 
را در جهت ساخت فیلم های جذاب فراهم 
می کند می تواند مکانی تفریحی باشد که مردم 
برای گذراندن اوقات فراغت خود در زمان  غیر 
فیلمبرداری در آنجا بگذرانند در این شرایط 

قطعا این مکان ها درآمدزا خواهند بود.
 لوکیشن فیلمبرداری

فرجی تصریح کرد: در طول فیلمبرداری 
سریال »حکم رشد« بارها و بارها برای مردم 
مزاحمت ایجاد شد برخی از خیابان ها بسته 
شد تا یک لوکیشن فیلمبرداری شود این امر 
قطعا شرایط سختی را هم برای مردم فراهم 
می کند، لذا باید تاکید کرد که شرایط مناسب 
برای ساخت فیلم های پلیسی فراهم نیست. 
وی همکاری مناسب فراجا و صداوسیما را مورد 
بررسی قرار داد و افزود: همکاری بسیار مناسب 
فراجا برای راهنمایی از لحظات ابتدایی و نگارش 

فیلمنامه تا زمان ساخت بسیار ارزشمند بود و 
من احساس کردم که این سریال توانسته نظر 
مردم را به خود جلب کند، البته فعالیت بازیگران 
و عوامل سریال نیز به بهتر دیده شدن کار کمک 

شایانی کرد.
 سریال های خانواده محور

تهیه کننده سریال »حکم رشد« با اشاره 
به نقش خانواده در جلب نظر مخاطبان بیان 
داشت: هر چه که در بستر خانواده تولید شود 
اعم از برنامه های پلیسی، علمی تخیلی و جنایی 
توفیقات بیشتر را پیدا می کند و مخاطب 
بیشتری به خود جلب می کند. بنابراین من 
معتقد هستم سریال های خانواده محور با نگاهی 
به دل رویدادهای پلیسی، علمی، تخصصی 
می تواند مورد اقبال قرار بگیرد برای این مهم 
متولیان فرهنگ و سینما ها نیز باید به این نکات 
توجه داشته باشند. فرجی در مورد علاقه مردم 
به سریال ها و فیلم های پرمحتوا خاطرنشان کرد: 
مردم به خوبی کارهای ارزشمند را می شناسند، 
سریال هایی مانند »زیرخاکی«، »گاندو«، 
»نون .خ« از جمله آثار خاصی هستند که طی 
سال های اخیر به نمایش گذاشته شدند و مورد 
استقبال مردم قرار گرفتند. بنابراین می توان 
به جرأت گفت که این سریال ها مردم محور 
هستند و مردم نیز کارهای خوب تلویزیون را 

می بینند و دنبال می کنند.

بازیگر قدیمی سینما 
سیاوش مفیدی: بستری شد

نمی خواهم درگیر تکرار شوم
سیاوش مفیدی گفت: برای من به عنوان یک بازیگر چالش 
ایفای نقش های کمدی و جدی و به طور کلی نقش هایی 
که با هم فاصله زیادی داشته باشند جالب است. بازیگر 
تجربه گرایی هستم و دوست ندارم تکرار شوم، سه فیلمی 
که با کیوان علی محمدی داشتم این شانس را داشتم که 
سه نقش بسیار متفاوت و با فاصله از هم را تجربه کنم. 
این بازیگر پیرامون حضورش در فیلم سینمایی »۲۸۸۸« 
افزود: من پیش از این در فیلم سینمایی »گیلدا« با کیوان 
علی محمدی کارگردان فیلم سینمایی »۲۸۸۸« همکاری 
داشتم و اتفاقا در آن فیلم هم نقش بسیار متفاوتی را بازی 
کردم. در آن فیلم نقشی کاملا جدی به من پیشنهاد داده 
شده بود که آن را بسیار دوست داشتم. مفیدی در همین 
راستا ادامه داد: علاوه بر فیلم سینمایی »گیلدا« در فیلم 
سینمایی »سینما شهرقصه« به ایفای نقش پرداختم که 
در آن رگه هایی از کمدی وجود داشت. همکاری دلچسب و 
به نظر خودم موفقیت آمیز با کیوان علی محمدی باعث شد 
تا بازی در فیلم »۲۸۸۸« را بپذیرم. بازیگر فیلم سینمایی 
»۲۸۸۸« درباره انتخاب های سینمایی خود اظهارکرد: برای 
من به عنوان یک بازیگر چالش ایفای نقش های کمدی و 
جدی و به طور کلی نقش هایی که با هم فاصله زیادی داشته 
باشند جالب است. بازیگر تجربه گرایی هستم و سه فیلمی 
که با کیوان علی محمدی داشتم این شانس را داشتم که سه 
نقش بسیار متفاوت و با فاصله از هم را تجربه کنم. مفیدی 
درباره ایفای نقش یک افسر نیروی هوایی ادامه داد: نقشی 
که من در فیلم سینمایی »۲۸۸۸« ایفا می کردم نقش یک 
افسر فایتر کنرتلر بود که همواره آسمان را رصد می کنند، 
اعضای پدافند هوایی در رسیدن به نقش به من کمک 
زیادی کردند، این افراد کمک کردند تا بتوانم اطلاعات 
زیادی از این نقش و شغل وی داشته باشم. این بازیگر در 
همین رابطه ادامه داد: البته در کنار نشان دادن زندگی کاری 
این کاراکتر به عنوان یک افسر نیروی هوایی، در بخش هایی 
باید زندگی شخصی و خانوادگی وی را نیز نشان می دادیم 
که در نوع خود بالا و پایین فراوانی را برای کاراکتر ایجاد 
می کرد که در نوع خود بی نهایت جذاب بود. خوشخبتانه 
پس از تماشای فیلم در جشنواره فیلم فجر برخی از دوستان 
ارتشی گفتند که به چنین کاراکتری نزدیک شده ام که برایم 
بسیار خوشحال کننده بود. مفیدی درباره نظر خود در مورد 
کیفیت فیلم سینمایی »۲۸۸۸« افزود: صادقانه بگویم من 
این فیلم را بسیار دوست دارم و از نتیجه آن راضی هستم و 
فکر می کنم که در اکران عمومی اتفاق خوبی برایش بیفتد. 
ما کمی عادت کردیم به روایت های خطی و روایی که داستان 
می گویند، شاید به فیلم هایی که کمتر حرف می زنند عادت 
نداشته باشیم، ولی من از صمیم قلب امیدوارم که مخاطب 
این فیلم را دوست داشته باشد و در اکران عمومی از آن 

استقبال خوبی به عمل  آید.

مسترکلاس »ساکت« 
در رفسنجان

مهدی   فرجی:

سینمای ایران با کمبود لوکیشن مواجه است

بیـــن المـــلل

سرگئی لاوروف، وزیر امورخارجه روسیه، در واکنش به 
تصمیم صوفیه مبنی بر اخراج ۷۰ کارمند سفارت روسیه، 
گفت که مسکو به این اقدامات پاسخ خواهد داد و سفارت 
روسیه پس از آن قادر به کار عادی نیست. سفارت روسیه در 
بلغارستان اعلام کرد: دیپلمات های روسی که بلغارستان آنها 
را »عنصرنامطلوب« نامیده بود، صوفیه را ترک کرده اند. به 
گزارش ایسنا، به نقل از خبرگزاری اسپوتنیک، سفارت روسیه 

در بلغارستان خبر داد که دیپلمات هایی که از سوی دولت 
صوفیه »عنصرنامطلوب« نامیده شدند، یکشنبه از این کشور 
خارج شده و به مسکو رسیده اند. پیش تر رویترز گزارش داد 
که بلغارستان ۷۰ دیپلمات روس را »عنصرنامطلوب« خوانده 
و آنها را به دلیل جاسوسی ادعایی، اخراج کرد. لاوروف در یک 
کنفرانس مطبوعاتی در مسکو بیان داشت: طبق ارزیابی 
ما، براساس ارزیابی وزارت امورخارجه، سفارت روسیه در 

بلغارستان تقریبا از این به بعد قادر به کار عادی نیست. 
طبیعتا ما متقابلا به همکاران بلغاری خود پاسخ خواهیم داد. 
لاوروف گفت: تصمیم برای اخراج ۷۰ کارمند سفارت روسیه 
در بلغارستان به دلیل فشار واشنگتن بر صوفیه بوده است. این 
تصمیم مستقل نخست وزیر موقت نیست که جهت گیری 
کاملا آشکار و صریح طرفدار آمریکا دارد و آماده است هر 
خواسته حاکمیت خود را برآورده کند. وی توضیح داد که 
آرزوهای حاکمیت این است که حافظه تاریخی بلغارها را از 
بین ببرد، سیاست واشنگتن نه تنها در مورد بلغارستان اعمال 
می شود، بلکه آنها می خواهند حافظه تاریخی مردمان دیگر 

در بالکان، اول از همه، مردم را از بین ببرند.

سرگئی لاوروف: 

سفارت روسیه در بلغارستان دیگر قادر به کار عادی نیست

اعتراضات در خارطوم و مناطق اطراف آن برای 
چهارمین روز پیاپی ادامه یافت و صدها تظاهرکننده 
خواستار برقراری حاکمیت مدنی در این کشور شدند. 
به گزارش ایسنا، به نقل از خبرگزاری فرانسه، اعتراضات 
سودانی ها در خیابان های خارطوم، پایتخت این کشور 
و مناطق اطراف آن ادامه داشت. خارطوم روز پنج شنبه 
شاهد خونین ترین روز خود در سالجاری میلادی بود و 
طبق اعلام کمیته مرکزی پزشکان سودان، ۹ تظاهرکننده 
که خواستار بازگشت غیرنظامیان به حاکمیت شده بودند، 
در اعتراضات کشته و ۶۲۹ تن دیگر نیز زخمی شدند. به 
این ترتیب تعداد کشته های اعتراضات سودان از ۲۵ اکتبر 
۲۰۲۱ که عبدالفتاح البرهان، فرمانده ارتش سودان 

دولت غیرنظامی به ریاست عبدا... حمدوک را برکنار و در 
سودان وضعیت فوق العاده اعلام کرد، به ۱۱۴ تن افزایش 
یافت. خبرگزاری فرانسه اعلام کرد، همزمان با اعتراضات 
در سودان، نیروهای ارتش و نیروهای واکنش سریع در 
مسیرهای اصلی شهر خارطوم مستقر شده و خودروهای 
زرهی خود را مستقر کردند، همچنین در دو روز گذشته 
نیروهای امنیتی سودان سعی کردند تظاهرکنندگان را با 
استفاده از فشار آب و گاز اشک آور پراکنده کنند. میچل 
باچله، کمیسر عالی حقوق بشر سازمان ملل سرکوب 
تظاهرکنندگان سودانی را محکوم کرده و خواستار انجام 
تحقیقات مستقل شد. در طول چند هفته اخیر سازوکار 
سه گانه شامل سازمان ملل، اتحادیه آفریقا و گروه توسعه 

کشورهای شرق و مرکز آفریقا )ایگاد( فشارهایی را برای 
انجام گفت وگویی مستقیم میان نظامیان و غیرنظامیان 
اعمال کردند اما فراکسیون های اصلی اپوزیسیون همانند 
گروه های آزادی و تغییر و حزب الامه از مشارکت در این 
گفت وگو خودداری کردند. جامعه بین الملل از اکتبر 
۲۰۲۱ کمک های مالی که ۴۰ درصد از بودجه سودان را 
تشکیل می دهد، متوقف کرده و برنامه جهانی غذا وابسته 
به سازمان ملل این ماه هشدار داد، یک سوم ساکنان 
سودان امنیت غذایی ندارند. از سوی دیگر خلیفه احمد 
خلیفه، دادستان کل سودان دستور تشکیل یک کمیته 
حقیقت یاب را صادر کرد تا ابعاد مختلف حوادث ۳۰ ژوئن 
۲۰۲۲ را که در آن ۹ تظاهرکننده کشته شده و خساراتی 
به دارایی های عمومی و شخصی وارد شدند، بررسی کرده 
و طبق قوانین متهمان این پرونده را بازداشت و به دستگاه 

قضائی معرفی کند.

تداوم اعتراضات در سودان 

پکن به لندن هشدار داد: 
تایوان بخش جدایی ناپذیر چین است

پس از اقدام لندن در برگزاری مذاکرات رودرروی تجاری با 
یک مقام ارشد تجاری تایوان، پکن هشدار داد که این جزیره 
خودگردان بخش جدایی ناپذیر چین به شمار می رود. به 
گزارش ایسنا، به نقل وب سایت پولیتیکو، مذاکره کننده تجاری 
اصلی تایوان در اواسط ژوئن با همتای انگلیسی خود برای 
مذاکره درباره تجارت دوجانبه و برای دریافت توصیه هایی 
در مورد تلاش تایپه برای پیوستن به بلوک تجاری ۱۱ عضوی 
موسوم به توافق جامع و ترقی خواه برای شراکت ترانس 
پاسیفیک )CPTPP( ملاقات کرد. اما بعداز ملاقات جان دنگ، 
مذاکره کننده تجاری اصلی تایوان با مقام های انگلیسی، پکن به 
جهت گیری سیاسی لندن تاخت. سخنگوی دیپلماتیک چین 
گفت: تایوان بخش جدایی ناپذیر چین است و یک کشور که از 
سوی جامعه جهانی به رسمیت شناخته شده باشد، به حساب 
نمی آید. حزب کمونیست چین، اتحاد دوباره با تایوان را یک 
هدف سیاسی مهم تلقی می کند. تایپه و لندن در حال کار روی 

روابط تجاری خودشان هستند. 
  

»المالکی«  نامزد   نخست وزیری   شد
ائتلاف دولت قانون در نشست یکشنبه شب خود نوری 
المالکی رئیس این ائتلاف را به عنوان نامزد پست نخست وزیر 
عراق اعلام کرد. به گزارش مهر به نقل از المعلومه، ائتلاف دولت 
قانون از معرفی »نوری المالکی« رئیس این ائتلاف برای تصدی 
پست نخست وزیری عراق خبر داد و اعلام کرد که در نشست 
تحولات روند سیاسی و نشست پارلمان پس از عیدقربان 
مورد بحث وبررسی قرار خواهد گرفت. این ائتلاف همچنین 
تأکیدکرد که دو حزب اتحادیه میهنی کردستان و حزب 
دموکرات کردستان عراق باید به سوی توافق برای معرفی نامزد 
ریاست جمهوری حرکت کنند. »محمد الصهیود« از اعضای 
ارشد ائتلاف دولت قانون در این خصوص گفت: نتایج نشست 
یکشنبه شب ائتلاف دولت قانون حائز اهمیت بود. در این 
نشست به اتفاق آرا نوری المالکی به عنوان نامزد تصدی پست 
نخست وزیری انتخاب شد. این رأی گیری براساس معیارهای 
تعیین شده توسط هیات هماهنگی شیعی انجام شد. الصهیود 
افزود: از نیروهای سیاسی خواسته شده تا فرآیند تشکیل 
دولت را سرعت ببخشند و دو حزب کُردی را به توافق بر سر 
یک شخصیت معین برای تصدی پست ریاست جمهوری سوق 
دهند. وی ادامه داد: معتقدم که نوری المالکی به دلیل تجربه 
و شخصیت قوی خود برای مدیریت مرحله بعدی که مرحله 
سخت و پیچیده ای است، به راحتی می تواند از رقبای خود 
عبور کند. این عضو ارشد ائتلاف دولت قانون در پایان گفت: 
در جلسه شب یکشنبه همچنین موضوع جلسه بعدی پارلمان 
که بعداز عید قربان و تعطیلات قانونی پارلمان برگزار می شود، 
بحث و تبادل نظر صورت گرفت و امکان جمع آوری آرای کافی 
برای رأی گیری در مورد سمت ریاست جمهوری ضمن ترغیب 

سایر نیروهای سیاسی برای حضور در این جلسه بررسی شد.

گـــــزارش
 نخست وزیر پیشین ژاپن 

خواستار گفت وگو با چین شد
نخست وزیر سابق ژاپن خواستار گفت وگوی سیاسی 
بیشتر کشورش با چین شده و دولت کنونی توکیو را به 
پافشاری روی اختلافات ایدئولوژیک به منظور مقابل هم 
قراردادن پکن و آمریکا متهم کرد. به گزارش ایسنا، به نقل 
از ساوث چاینا مورنینگ پست، روابط این دو اقتصاد بزرگ 
آسیا که هنوز با تاریخ دوره جنگ و اختلافات ارضی در 
دریای چین شرقی گرفتار پیچیدگی هایی است، پس از اینکه 
فومیوکیشیدا، نخست وزیر ژاپن تشابهاتی را بین حمله روسیه 
به اوکراین و رفتار چین در آسیا ترسیم کرد، بیشتر متشنج 
شد. اما یوکیوهاتویاما، نخست وزیر پیشین ژاپن در مجمع 
جهانی صلح که به میزبانی دانشگاه چینهوآ در پکن برگزار 
شد، گفت که دولت ژاپن با اصرار و پافشاری روی اختلافات و 
ارزش ها رویارویی میان پکن و واشنگتن را تشدید کرده است. 
ژاپن به عنوان متحد ایالات متحده، نقش فعالی در بسیاری از 
مکانیسم های چندجانبه تحت امر آمریکا مانند کوآد )گروه 
امنیتی غیررسمی چهارجانبه که شامل استرالیا و هند هم 
می شود( و همچنین چارچوب اقتصادی هند – پاسیفیک 
ایفا می کند که به گفته هاتویاما، اثر آن محاصره دوفاکتوی 
چین است. امسال پنجاهمین سالگرد عادی سازی روابط 
دیپلماتیک بین پکن و توکیو است و هاتویاما اظهارکرد 
که ایالات متحده، ژاپن و چین باید تلاش های خود را برای 
مدیریت تنش ها، به  ویژه بر سر تایوان، که به طور گسترده 
به عنوان یک نقطه اشتعال بالقوه خطرناک تلقی می شود، 
افزایش دهند. او گفت که اظهارات کیشیدا در مورد چین کاملا 
با واقعیت متفاوت است و از ایالات متحده و ژاپن خواست تا 
برای جلوگیری از فاجعه جنگ بر سر تایوان، سیاست چین 
واحد را تایید کنند. نخست وزیر پیشین ژاپن بیان داشت: 
به اعتقاد من باید گفت وگوی خوبی میان چین و آمریکا به 
ویژه جو بایدن، رئیس جمهوری آمریکا و شی جینپینگ، 
رئیس جمهوری چین برای اطمینان یافتن از اجماع درباره 
سیاست چین واحد که تایوان را بخشی از اراضی چین قلمداد 
می کند و باید دوباره تایید شود، وجود داشته باشد. هاتویاما 
که بین ۲۰۰۹ و ۲۰۱۰ بر سر کار بود، رهبری ائتلافی از احزاب 
را در دست دارد که مخالف حزب لیبرال دموکراتیک است و 
همچنین بر گفت وگوی سیاسی بیشتر میان چین و ژاپن تاکید 
دارد و چنین برخوردهایی را غیرمعمول می داند. این مقام 
پیشین ژاپن افزود: جای شگفتی نیست که دو کشور مستقل 
اختلاف هایی داشته باشند، اما استفاده از این به عنوان دلیلی 
برای عدم تعامل رهبران، احمقانه و غفلت از دیپلماسی است. 
باید مکانیسمی برای ملاقات وزرای خارجه چین و ژاپن در هر 
دو یا سه ماه اندیشیده شود. حتی ملاقات آنلاین هم خوب 
خواهد بود، تا موقعی که جو بهتر شود و ما بتوانیم گفت وگوهای 
نظامی را از سر بگیریم. اگر گفت وگوهای معمولی مثل این 
نداشته باشیم، در صورت تشدید اوضاع، رایزنی چین و ژاپن 
سخت تر هم می شود و من نگرانم که یک شرایطی که می تواند 
قابل پیشگیری باشد، به وضعیتی غیرقابل کنترل تبدیل شود. 

دیمیتری پسکوف:

غرب روی ادامه جنگ »اوکراین« قمار می کند
کوتــــاه

سخنگوی کرملین گفت: غرب در حال حاضر بر ادامه 
جنگ اوکراین قمار می کند و واشنگتن به کی یف اجازه 
نمی دهد تا درباره صلح فکر یا گفت وگو کند. به گزارش 
ایسنا، به نقل از خبرگزاری تاس، دیمیتری پسکوف، 
سخنگوی کرملین اظهارکرد: در حال حاضر و زمانیکه 
کشورهای غربی بر روی ادامه جنگ اوکراین قمار می کنند 
آن هم تحت رهبری واشنگتن، به اوکراینی ها اجازه داده 
نمی شود تا درباره صلح گفت وگو یا فکر کنند. وی ادامه 
داد: همچنین دیر یا زود غرب شکست می خورد و مذاکره 
درباره اوکراین از سر گرفته می شود. در حال حاضر 
درخواست برای ابتکارعمل هایی برای آرام کردن اوضاع 
به بن بست خورده است، اما شکی نیست که دیر یا زود 
این وضعیت به بن بست می خورد و یکبار دیگر مذاکرات 
از سر گرفته خواهد شد. پسکوف در مورد این واقعیت که 
امانوئل ماکرون، رئیس جمهور فرانسه و اولاف شولتس، 
صدراعظم آلمان تماس تلفنی با رهبر روسیه را متوقف 
کردند، بیان داشت: اکنون لحظه ای است که کشورهای 

غربی با قدرت و اصل بر ادامه جنگ شرط بندی می کنند. 
این بدان معناست که لحظه ای می رسد که کشورهای 
غربی، تحت رهبری واشنگتن، به زبان روسی، نه اجازه 
می دهند اوکراینی ها فکر کنند، نه می گذارند در مورد 
صلح صحبت کنند، یا درباره صلح بحث کنند. وی افزود: 
با این وجود، کرملین متقاعد شده است که دیر یا زود عقل 

سلیم در غرب پیروز خواهد شد و مذاکرات درباره اوکراین 
از سر گرفته خواهد شد. اکنون تقاضا برای ابتکارات برای 
آرام کردن اوضاع کاهش یافته است. اما شکی نداریم که 
دیر یا زود عقل سلیم پیروز خواهد شد. پسکوف اضافه 
کرد: آنها شرایط را به خوبی می دانند، با آنها موافقت 
کنند، سر میز بنشینند و فقط سندی را که قبلا از بسیاری 
جهات توافق شده است را اصلاح کنند. سخنگوی کرملین 
افزود: رهبران اروپایی اغلب فاقد این درک هستند که 
نباید تنها بر اساس منافع کشورهای خود هدایت شوند 
بلکه باید از خرد جمعی و عقل سلیم پیروی کنند. آنها 
باید نقطه نظرهای متفاوت را ببینند و بر اساس آن عمل 
کنند. در ۲۷ ژوئن، ولودیمیر زلنسکی، رئیس جمهوری 
اوکراین از رهبران گروه هفت خواست هرچه در توان 
دارند انجام دهند تا جنگ اوکراین تا اواخر سال میلادی 
جاری پایان یابد. دیمیتری پسکوف افزود: اگر اوکراین 
سلاحش را زمین گذاشته و تسلیم شود، جنگ تا پایان 

روز خاتمه می یابد.

تیرماه  اواسط  ساکت  کیوان 
سالجاری در رفسنجان مسترکلاس 
برگزار می کند. ساکت برای اولین بار 
در رفسنجان مسترکلاس آموزشی 
برگزار می کند که این کلاس آموزشی 
۱۶ تیرماه سالجاری برگزار می شود. 
در این مسترکلاس درباره اهمیت و 
ایرانی  موسیقی  در  ردیف  جایگاه 
صحبت می شود. همچنین بخشی از 
این کلاس به آموزش کتاب ردیف 
کاربردی »کیوان ساکت« اختصاص 
دارد. بخش پایانی این کلاس برای 
تکنیکی  فرمول های  و  تمرین ها 
پنجه ومضراب در نظر گرفته شده است.

 با هنرمندی علی کاظمی
آلبوم »میریز« منتشر شد

آلبوم »میریز« از جمله آثار منتشرشده در 
بازار است که به تازگی با هنرمندی علی کاظمی 
نوازنده و پژوهشگر موسیقی ایرانی پیش روی 
مخاطبان قرار گرفته است. »میریز« عنوان یکی 
از تازه ترین آثار منتشرشده در بازار موسیقی 
است، که به هنرمندی علی کاظمی در ژانر 
موسیقی ایرانی در دسترس علاقه مندان قرار 
گرفته است. »دستگاه نوا«، »دستگاه چهارگاه« 
عنوان دو تک آهنگی هستند که در این اثر 
برای علاقه مندان گنجانده شده اند. در توضیح 
فعالیت های علی کاظمی آمده است: »علی 
کاظمی دانش آموخته دانشگاه تهران در رشته 
موسیقی است و از این رهگذر محضر استادان 
زیادی را درک کرده است و آثار و فعالیت های 
او را می توان در سه زمینه آهنگسازی، نوازندگی 
و پژوهش موسیقی دسته بندی کرد. در زمینه 
آهنگسازی و نوازندگی تدوین بخش های با وزن 
آزاد، توجه به مقوله فرم، استفاده از مدگردی 
های بدیع و دورهای بلند، در عین پایبندی به 
زیباشناسی موسیقی کلاسیک ایرانی، جزو 
ویژگی های آثار اوست، این ویژگی های را در 
آلبوم های »بداهه سازی«، »بزم دور«، »خط 
پرگار«، »عشیران« و »کنسرت زمستان« 
می توان دید. وجه افتراق »میریز« با دیگر آثار 
او را دقیقا در همین ویژگی های باید جست؛ 
آنجایی که میریز از بعضی این ویژگی ها فاصله 
گرفته و بیش از هرچیز بر بیان و تفسیر مایه 
تمرکز می کند. از علی کاظمی در زمینه پژوهش 
تاکنون چند مقاله در نشریات تخصصی موسیقی 
و همچنین دو کتاب ۶۰ چهار مضراب برای 
تار و تحریر در آواز ایرانی منتشر شده است. 
کتاب ۶۰ چهار مضراب برای تار کتاب برگزیده 
پنجمین دوسالانه کتاب برتر موسیقی شد و 
طرح پژوهشی »بنیادهای تحریر در موسیقی 
دستگاهی ایران« جایزه هفتمین جشنواره بین 
المللی فاربی را از آن خود کرد. علی کاظمی در 
توضیح این آلبوم نوشته است: »میریز دو تفاوت 
بنیادین با آثاری که پیش از این منتشر کرده ام 
دارد: نخست آنکه هیچ تکه ای از آن از پیش 
ساخته نشده و دیگر اینکه »میریز«  با مفهوم 
مایه و نحوه چیدمان مایه ها به گونه ای دیگر است.

مدیرعامــل موسسـه هنرمنــدان 
جمشید  بستری شدن  از  پیشکسوت 
جهان زاده؛ بازیگر پیشکسوت سینما، 
تئاتر و تلویزیون در بیمارستان خبر 
داد. سیدعباس عظیمی اعلام کرد: در 
تماس تلفنی با فرزانه نشاط  خواه )همسر 
جهان زاده( مطلع شدم، این هنرمند 
پیشکسوت سینما از چندروز قبل به دلیل 
مشکل قلبی و ریوی در بخش مراقبت های 
ویژه بیمارستان شهید لواسانی تهران 
بستری است. عظیمی افزود: پزشکان 
هم اکنون وضعیت استاد جهان زاده را 
پایدار توصیف کرده اند و امیدوارند وی 

درچند روز آینده ترخیص شود.


